

ГАУРИЛЮС АНАСТАСИЯ ИГНО
HAURILUS ANASTASIYA

Кандидат психологических наук, доцент
Candidate of psychology Sciences, associate Professor

БИОГРАФИЯ

Гаурилюс Анастасия Игно в 1991 г. закончила Минский государственный педагогический институт им. А.М.Горького, специальность «Дефектология (Олигофренопедагогика)» (присвоена квалификация «Учитель вспомогательной школы, олигофренопедагог дошкольных учреждений»)

С 1993 по 1994 гг проходила обучение в Белорусском государственном педагогическом университете имени Максима Танка по специальности «Практическая психология» (присвоена квалификация «Практический психолог учреждений образования»)

Работала старшим преподавателем Академии последипломного образования в 1994-1998 годах.

В 1998 г закончила аспирантуру Академии последипломного образования, специальность 19.00.10 – специальная психология. Решением Совета по защите диссертаций K02.21.02 при учреждении образования «Белорусский государственный педагогический университет» Министерства образования Республики Беларусь от 18 декабря 1998 г. присуждена ученая степень кандидата психологических наук.

С сентября 1999 года работала доцентом в Белорусском государственном педагогическом университете имени Максима Танка.

24 июня 2004г Постановлением Президиума высшей аттестационной комиссии Республики Беларусь присвоено ученое звание доцента по специальности «Психология».

В 2017 году избрана по конкурсу на должность доцента кафедры «Психология» БНТУ.

BIOGRAPHY

Haurilus Anassiya in 1991 she graduated from the Minsk State Pedagogical Institute. AM Gorky, specialty "Defectology (Oligophrenopedagogy)" (the qualification "Teacher of the auxiliary school, oligophrenic pedagogue of preschool institutions" was appropriated)

From 1993 to 1994, she studied at the Belarusian State Pedagogical University named after Maxim Tank, majoring in "Practical Psychology" (qualification "Practical psychologist of educational institutions")

She worked as a senior teacher of the Academy of Postgraduate Education in 1994-1998.

In 1998 she graduated from the postgraduate Academy of Postgraduate Education, specialty 19.00.10 - special psychology. Decision of the Council for the protection of theses K02.21.02 for the establishment of the education "Belarusian State Pedagogical University" of the Ministry of Education of the Republic of Belarus on December 18, 1998 awarded the degree of candidate of psychological sciences.

Since September 1999, she worked as an assistant professor at the Belarusian State Pedagogical University named after Maxim Tank.

June 24, 2004 by the Decision of the Presidium of the Higher Attestation Commission of the Republic of Belarus, the academic title of Associate Professor in the specialty "Psychology" was conferred.

In 2017, she was elected to the post of associate professor of the psychology department of BNTU.

НАУЧНАЯ И ПЕДАГОГИЧЕСКАЯ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ

- область научных интересов:

Образование. Специальная психология.
Медицинская психология

- участие в научно-исследовательских темах и проектах:

ГБ 16-223 «Психолого-педагогические аспекты гуманитаризации образовательного процесса в техническом вузе (на примере блока социально-гуманитарной подготовки интегрированного модуля «Философия» учебной дисциплины «Основы психологии и педагогики» и специализированного модуля учебной дисциплины «Психология труда»)»

- преподаваемые дисциплины:

«Основы психологии и педагогики»,
«Педагогика и психология высшей школы»

НАГРАДЫ И ПООЩРЕНИЯ

Диплом факультета прикладной психологии БГПУ (21.11. 2000).

Грамота БГПУ (31.05. 2002).

Благодарность факультета социально-педагогических технологий БГПУ (24.12. 2012).

Грамота БГПУ (11.11. 2013).

Благодарность факультета социально-педагогических технологий БГПУ (26.06.2015)

ПУБЛИКАЦИИ

Автор трех учебно-методических пособий; трех учебно-методических комплексов;
шести типовых учебных программ; более 80 научных публикаций.

SCIENTIFIC AND PEDAGOGICAL ACTIVITIES

- field of scientific interests:

Education. Special psychology. Medical psychology.

- participation in research topics and projects:

GB 16-223 "Psychological and pedagogical aspects of the humanitarization of the educational process in a technical university (on the example of the block of social and humanitarian preparation of the integrated module" Philosophy "of the educational discipline" Fundamentals of Psychology and Pedagogy "and a specialized module of the educational discipline" Labor Psychology ") "

- the disciplines taught:

"Fundamentals of psychology and pedagogy", "Pedagogy and psychology of higher education"

AWARDS AND PROMOTIONS

Diploma of the Faculty of Applied Psychology of the Belarusian State Pedagogical University (21.11.2000).

Diploma of the Belarusian State Pedagogical University (31.05.2002).

Gratitude of the Faculty of Socio-Pedagogical Technologies of BSPU (24.12. 2012).

Certificate of BSPU (11.11.2013).

Gratitude of the Faculty of Socio-Pedagogical Technologies of the Belarusian State Pedagogical University (26.06.2015)

PUBLICATIONS

Author of three teaching aids; three teaching and methodical complexes; six model curricula; more than 80 scientific publications.

ГАУРИЛЮС АНАСТАСИЯ ИГНО

Haurilus Anastasiya

Кандидат психологических наук, доцент

Биография

В 1991 г. закончила Минский государственный педагогический институт им. А.М.Горького, специальность «Дефектология (Олигофренопедагогика)» (присвоена квалификация «Учитель вспомогательной школы, олигофренопедагог дошкольных учреждений»)

С 1993 по 1994 гг проходила обучение в Белорусском государственном педагогическом университете имени Максима Танка по специальности «Практическая психология» (присвоена квалификация «Практический психолог учреждений образования»)

Работала старшим преподавателем Академии последипломного образования в 1994-1998 годах.

В 1998 г закончила аспирантуру Академии последипломного образования, специальность 19.00.10 – специальная психология. Решением Совета по защите диссертаций К02.21.02 при учреждении образования «Белорусский государственный педагогический университет» Министерства образования Республики Беларусь от 18 декабря 1998 г. присуждена ученая степень кандидата психологических наук.

С сентября 1999 года работала доцентом в Белорусском государственном педагогическом университете имени Максима Танка.

24 июня 2004г Постановлением Президиума высшей аттестационной комиссии Республики Беларусь присвоено ученое звание доцента по специальности «Психология».

В 2017 году избрана по конкурсу на должность доцента кафедры «Психология» БНТУ.

Научная и педагогическая деятельность

- область научных интересов:

Образование. Специальная психология. Медицинская психология

- участие в научно-исследовательских темах и проектах:

ГБ 16-223 «Психолого-педагогические аспекты гуманитаризации образовательного процесса в техническом вузе (на примере блока социально-гуманитарной подготовки интегрированного модуля «Философия» учебной дисциплины «Основы психологии и педагогики» и специализированного модуля учебной дисциплины «Психология труда»)

-преподаваемые дисциплины:

«Основы психологии и педагогики», «Педагогика и психология высшей школы»

Награды и поощрения

Диплом факультета прикладной психологии БГПУ (21.11. 2000).

Грамота БГПУ (31.05. 2002).

Благодарность факультета социально-педагогических технологий БГПУ (24.12. 2012).

Грамота БГПУ (11.11. 2013).

Благодарность факультета социально-педагогических технологий БГПУ (26.06.2015)

Публикации

Автор трех учебно-методических пособий; трех учебно-методических комплексов; шести типовых учебных программ; более 80 научных публикаций.

Biography

In 1991 she graduated from the Minsk State Pedagogical Institute. AM Gorky, specialty "Defectology (Oligophrenopedagogy)" (the qualification "Teacher of the auxiliary school, oligophrenic pedagogue of preschool institutions" was appropriated)

From 1993 to 1994, she studied at the Belarusian State Pedagogical University named after Maxim Tank, majoring in "Practical Psychology" (qualification "Practical psychologist of educational institutions")

She worked as a senior teacher of the Academy of Postgraduate Education in 1994-1998.

In 1998 she graduated from the postgraduate Academy of Postgraduate Education, specialty 19.00.10 - special psychology. Decision of the Council for the protection of theses K02.21.02 for the establishment of the education "Belarusian State Pedagogical University" of the Ministry of Education of the Republic of Belarus on December 18, 1998 awarded the degree of candidate of psychological sciences.

Since September 1999, she worked as an assistant professor at the Belarusian State Pedagogical University named after Maxim Tank.

June 24, 2004 by the Decision of the Presidium of the Higher Attestation Commission of the Republic of Belarus, the academic title of Associate Professor in the specialty "Psychology" was conferred.

In 2017, she was elected to the post of associate professor of the psychology department of BNTU.

Scientific and pedagogical activity

- area of scientific interests:

Education. Special psychology. Medical psychology

- participation in research topics and projects:

GB 16-223 "Psychological and pedagogical aspects of the humanitarization of the educational process in a technical university (on the example of the block of social and humanitarian preparation of the integrated module" Philosophy "of the educational discipline" Fundamentals of Psychology and Pedagogy "and a specialized module of the educational discipline" Labor Psychology ") "

-discipline disciplines:

"Fundamentals of psychology and pedagogy", "Pedagogy and psychology of higher education"

Awards and rewards

Diploma of the Faculty of Applied Psychology of the Belarusian State Pedagogical University (21.11.2000).

Diploma of the Belarusian State Pedagogical University (31.05.2002).

Gratitude of the Faculty of Socio-Pedagogical Technologies of BSPU (24.12. 2012).

Certificate of BSPU (11.11.2013).

Gratitude of the Faculty of Socio-Pedagogical Technologies of the Belarusian State Pedagogical University (26.06.2015)

Publications

Author of three teaching aids; three teaching and methodical complexes; six model curricula; more than 80 scientific publications.